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MESTO STARÁ ĽUBOVŇA 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z rokovania Komisie športu a mládeže pri MsZ v Starej Ľubovni 

      zo dňa 16.9.2019                                               č. 7/2019 

 

Miesto rokovania: Levočská 335/1, Stará Ľubovňa (budova Jednoty) 

 

Prítomní:  

Mgr. Patrik Boďo, Pavel Jeleň, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka, PaedDr. František Solár, 

Roman Šipoš 

Neprítomní:   

PaedDr. Štefan Joštiak, JUDr. Rastislav Stašák 

 

Prizvaní:   

- 

 

Program:  

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania. 

2. Posúdenie hodnôt z vyplnených dotazníkov od športových klubov so zapracovaním 

objektívnych skutočností do rozpracovaných kritérií na prerozdeľovanie dotácií. 

3. Rôzne. 

4. Záver. 

 

K bodu č. 1 

Predseda komisie športu a mládeže  Mgr. Patrik Boďo privítal prítomných a otvoril 7. 

rokovanie komisie  športu a mládeže pri MsZ v Starej Ľubovni (ďalej len „komisia).  

Zároveň prítomných oboznámil s navrhovaným programom rokovania.  

HLASOVANIE  

prítomní/kvórum:  5/3 

hlasovali za:   5  

Mgr. Patrik Boďo, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka, PaedDr. František Solár, Roman Šipoš 

hlasovali proti:  0  

hlasovania sa zdržali:  0  

 

Prijaté uznesenie č. 18: 

 

Komisia   s c h v á l i l a   program 7. rokovania v zmysle predloženého návrhu. 

 

K bodu č. 2 

Výsledky spracovania dotazníkov na zobjektívnenie prerozdeľovania dotácií športovým 

klubom prezentoval p. Roman Šipoš.  
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Komisia objektívne posúdila údaje  uvedené v  dotazníkoch jednotlivých športových 

klubov a  výsledky spracovania  uvedených dotazníkov. Členovia komisia diskutovali 

o údajoch uvedených vo vyplnených dotazníkoch týkajúcich sa členskej základne, vekovej 

štruktúre  družstiev (návrh  zmeniť vekovú kategóriu „športovec 4 -10 rokov“  na „športovec 

do 10 rokov“), vekových kategóriách družstiev - (údaj U9, U10 ... - zmeniť na roky) a ďalších 

údajoch uvedených v dotazníkoch. 

 

* prišiel p. Pavel Jeleň 

Komisia sa zároveň venovala definovaniu pojmu individuálny a kolektívny šport 

a rozdielmi medzi individuálnym a kolektívnym športom (náročnosť jednotlivých druhov 

športov). Komisia navrhuje v kritériách presnejšie definovať pojem individuálny šport 

a kolektívny šport. 

 

HLASOVANIE  

prítomní/kvórum:  6/4 

hlasovali za:   6  

Mgr. Patrik Boďo, Pavel Jeleň, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka, PaedDr. František Solár, 

Roman Šipoš 

hlasovali proti:  0  

hlasovania sa zdržali:  0  

 

Prijaté uznesenie č. 19: 

 

Komisia   

 

A) b e r i e   n a   v e d o m i e    výsledky spracovania dotazníka na zobjektívnenie 

prerozdeľovanie dotácií športovým klubom s návrhom na úpravu bodu 4.  

 

B) u k l a d á       predsedovi komisie   vypracovať definíciu pojmu „individuálny šport“ 

a „kolektívny šport“ v termíne do 30.9.2019. 

 

V závere bodu 2 komisia  skonštatovala, že pripomienkami ku kritériám sa bude zaoberať 

na ďalšom zasadnutí športovej komisie dňa 30.9.2019 o 16,00 h v malej zasadačke MsÚ. 

K bodu 4 

Zasadnutie komisie ukončil a prítomným sa za účasť poďakoval predseda komisie Mgr. 

Patrik Boďo.     

Stará Ľubovňa 16.9.2019                  

 

 

 

                                                                   Mgr. Patrik Boďo v. r. 

                 predseda komisie 

 

 

 

Z a p í s a l a : Mgr. Anna Lukáčová 
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MESTO  STARÁ ĽUBOVŇA 

 

U z n e s e n i a   č. 18-19 

z rokovania Komisie športu a mládeže pri MsZ v Starej Ľubovni 

      zo dňa 16.9.2019                                               č. 7/2019 

 

 

 

Uznesenie č. 18: 

Komisia  

s c h v á l i l a   program 7. rokovania v zmysle predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 19: 

 

Komisia 

 

A) b e r i e   n a   v e d o m i e    výsledky spracovania dotazníka na zobjektívnenie 

prerozdeľovanie dotácií športovým klubom s návrhom na úpravu bodu 4.  

 

B) u k l a d á       predsedovi komisie   vypracovať definíciu pojmu „individuálny šport“ 

a „kolektívny šport“ v termíne do 30.9.2019. 

 

 

 

    Mgr. Patrik Boďo v. r. 

        predseda komisie 

 

Stará Ľubovňa 16.9.2019 

 

 

Zapísala: Mgr. Anna Lukáčová 


